
 

 

 

 

 

Aan het College van Burgemeester en Wethouders 
Coolsingel 40 

3011 AD Rotterdam 

 

 

 

Schriftelijke vragen over dreigende massale bomenkap 

 

 

 

  
 Rotterdam, 21 september 2015  

 

Geacht college,  

 

Uit statenvragen van GroenLinks in de provincie Zuid-Holland is gebleken dat de 

provincie ongeveer 6.000 bomen wil gaan kappen. Deze bomen staan volgens een 

CROW-richtlijn in verband met de verkeersveiligheid te dicht langs provinciale wegen. Dit 

onderdeel van de richtlijn is echter omstreden. Er is toenemende kritiek op de 

onderbouwing en uitvoering hiervan. 

 

GroenLinks heeft grote bedenkingen over deze voorgenomen bomenkap. Daarom willen 

wij van het college van Burgemeester en Wethouders weten waar in onze gemeente de 

bomen staan die de provincie wil gaan kappen en welke mogelijkheden er zijn om te 

voorkomen dat zo’n groot aantal bomen gekapt zal gaan worden. Ook wil GroenLinks 

weten waar de bomen die de gekapte bomen moeten gaan compenseren geplaatst 

kunnen worden.  

 

Dit brengt ons tot de volgende vragen:  

 

1. Heeft u kennis genomen van het voornemen van het College van Gedeputeerde 

Staten van Zuid-Holland om in het kader van de verkeersveiligheid ca. 6.000 

bomen te kappen? 

 

2. Het College van Gedeputeerde Staten heeft een kaart vrijgegeven met de globale 

locaties van de bomen. Kunt u aangeven hoeveel en welke bomen er in onze 

gemeente op de nominatie staan om gekapt te worden? Zo neen, bent u bereid 

dit bij de provincie na te vragen? 

 

3. Welke mogelijkheden ziet u om te voorkomen dat de provincie bomen in onze 

gemeente gaat kappen (bijvoorbeeld het aanleggen van geleiderails)?  

 

4. Kunt u aangeven of de provincie in onze gemeente een kapvergunning nodig heeft 

voor de bomen die op de nominatie staan om gekapt te worden?  

 

5. Bent u bereid om met de provincie in overleg te treden over mogelijke 

alternatieven voor het kappen van deze bomen? Zo neen, waarom niet? 

 

6. Kunt u aangeven waar de bomen die terug geplaatst moeten worden om de te 

kappen bomen te compenseren geplaatst kunnen worden? Zo neen, waarom niet? 

 



7. Op welke manier bent u van plan omwonenden te informeren en te betrekken bij 

het besluitvormingsproces over de te kappen bomen? 

 

8. Bovenstaande vragen betreffen de bomen langs provinciale wegen. Kunt u 

aangeven of er vergelijkbare plannen zijn voor de rijkswegen die de gemeente 

Rotterdam doorkruisen, en zo ja, welke stappen u neemt om de kap van de 

betreffende bomen zo veel mogelijk te voorkomen? 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

 

Judith Bokhove 


